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И З В О Д  ИЗ  З А П И С Н И К А 
 

са 37. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 19.09.2024. године 

 
Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 09.00 
часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 26 одборника. 
 
Изостанак су правдали одборници: Душан Ристић, Зоран Кецман и Зоран Векић. 
Кашњење су најавили одборници: Сњежана Гвозден и Бранислав Мракић. 
 
Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, начелник 
Службе градоначелника и начелници одјељења Градске управе, као и обрађивачи 
појединих материјала који су на дневном реду данашње сједнице. 
 
Сједници су присуствовали посланик у Народној Скупштини Републике Српске Радислав 
Дончић и делегат у Вијећу народа Републике Српске Хамзић Армин. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. 
Скупштину је директно преносила Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и 
Блиц нет-а канал 56. 
 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 36. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 10.09.2024. године? 
Одборници нису имали примједби на наведени записник, те је предсједавајући 
констатовао да је једногласно усвојен Извод из записника са 36. редовне сједнице 
Скупштине града Градишка одржане 10.09.2024. године 
 
(У међувремену на сједницу је дошла Сњежана Гвозден. Скупштина је наставила рад са 
27 одборника.) 
 
Приступило се усвајању дневног реда данашње сједнице. 
Предсједник Скупштине упознао је одборнике да је у року прописаном Пословником о 
раду Скупштине града Градишка достављени приједлог за допуну предложеног дневног 
реда 37. редовне сједнице Скупштине града Градишка. Затим је позвао начелника службе 
градоначелника Драгутина Ковачевића да образложи предложене измјене дневног реда и 
то:  

1. Приједлог Одлуке о усвајању просторног плана града Градишка 2021 – 2041. 
године. 

2. Приједлог Одлуке о измјени одлуке о оснивању слободне зоне Градишка. 
3. Приједлог Одлуке о давању Овлаштења.  

Потом је дао  на усвајање допуне дневног реда за данашњу сједнцу. 
Скупштина је са 23 гласа „за“, нико није  гласао „против“,  уз 4 „уздржана“ усвојила 
предложене допуне дневног реда за 37. редовну сједницу Скупштине града Градишка. 
 
Након усвајања допуна дневног реда приступило се гласању о дневном реду 37. редовне 
сједнице. По обављеном гласању констатовао је да је за 37. редовно засједање 
Скупштине града Градишка са 23 гласа „за“, нико није  гласао „против“,  уз 4  „уздржана“ 
усвојила сљедећи 
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Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 
1. Приједлог Ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину. 

 
2. Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за период јануар – јуни 2024. 

године. 
 

3. Информације о пословању градских јавних установа из области здравства за 
период јануар - јуни 2024. године: 

         - ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка. 
         - ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 

- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 
 

4. Приједлог Одлука о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 
пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. 

 
5. Приједлог Одлуке о усвајању просторног плана града Градишка 2021 – 2041. 

године. 
 

6. Приједлог Одлуке о измјени одлуке о оснивању слободне зоне Градишка. 
 

7. Приједлог Одлуке о давању Овлаштења. 
 

8. Информација о реализацији аката са 36. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 

 

9. Одборничка питања. 
 

 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД – 1 
 

Приједлог Ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину. 
 
Никола Мумало начелник Одјељења за финансије дао је уводно образложење. 
 
Предметни приједлог разматрао је Одбор за буџет и финансије Скупштине града 
Градишка.  
Мишљење Одбора изнио је замјеник предсједника Одбора Синиша Аџић. 
Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на састанку одржаном 18.09. 
2024. године разматраo је Приједлог ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину 
те је једногласно усвојио мишљење да се предметни приједлог може упутити Скупштини 
на разматрање у предложеном тексту. 
 
У расправи су учествовали одборници: Зоран Латиновић, Горан Бјелић и Бранислав 
Мракић који је у међувремену дошао на сједницу те је Скупштина је наставила рад са 28 
одборника. 
 
Горану Бјелићу је изречена усмена опомена. 
Весна Глувић Челић и Горан Бјелић искористили су право на реплику због помињања у 
току дискусије. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
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Предсједник Скупштине Миленко Павловић је прије гласања о приједлогу ребаланса 
буџета упознао одборнике да ће се у оквиру ове тачке дневног реда поред приједлога 
Ребаланса Буџета Града Градишка за 20204. годину гласати и за приједлог Одлукe о 
извршењу Ребаланса Буџета за 2024. годину. 
 
Предсједник Скупштине Миленко Павловић дао је на усвајање приједлог Ребаланса 
Буџета града Градишка за 2024.годину. 
 
Скупштина је са 22 гласа „за“, 1 гласом „против“,  уз 5  гласова  „уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У  

 
о усвајању Ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину. 

 
(Одлука  ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
Предсједник Скупштине Миленко Павловић дао је на усвајање приједлог Одлуке о 
извршењу Ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину. 
 
Скупштина је са 22 гласа „за“, 3 гласа „против“,  уз 3  гласа „уздржан“ донијела  
 

О Д Л У К У 
 

о извршењу Ребаланса Буџета града Градишка за 2024. годину. 
 

(Одлука  ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 
АД - 2 

 

Извјештај о извршењу Буџета града Градишка за период јануар – јуни 2024. године. 
 

Никола Мумало начелник Одјељења за финансије дао је уводно образложење. 
 
Предметни приједлог разматрао је Одбор за буџет и финансије Скупштине града 
Градишка.  
Мишљење Одбора изнио је замјеник предсједника Одбора Синиша Аџић. 
Одбор за буџет и финансије Скупштине града Градишка на састанку одржаном 18.09. 
2024. године разматраo је Приједлог Извјештаја о извршењу Буџета града Градишка за 
период јануар – јуни 2024. годину те је једногласно усвојио мишљење да се предметни 
акт може упутити Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
У расправи су учествовали одборници: Зоран Латиновић, Горан Бјелић и Јована Кодић. 
 
Скупштини се обратио градоначелник Зоран Аџић. 
 
Завршну ријеч дао је начелник Одјељења за финансије Никола Мумало.   
 
Скупштина је са 22 гласа „за“, нико није био  „против“,  уз 6 гласова „уздржан“ донијела  

 
 

О Д Л У К У  
 

о усвајању Извјештаја о извршењу Буџета града Градишка  
за период јануар – јуни 2024. године 

 
(Одлука  ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД –3 
 

Информације о пословању градских јавних установа из области здравства за 
период јануар - јуни 2024. године: 

- ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка. 
- ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 
- ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 

Предсједник Савјета за здравство Бојан Вујановић изнио је мишљење Савјета за 
здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка по питању Информације о 
пословању градских јавних установа из области здравства за период јануар - јуни 2024. 
године. Савјет за задравство и социјалну заштиту на сједници одржаној 16.9.2024. године 
разматраo је Информације о пословању градских јавних установа из области здравства и 
социјалне заштите за период јануар - јуни 2024. године: 
         - ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка, 
         - ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка. 
         - ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка. 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити Скупштини на 
разматрање у предложеном тексту. 

АД-3.1. 
 

Информација о пословању ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за период јануар – јуни 
2024. године 
 
Сједници је присуствовала директор ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка  Слађана Тепавац. 
 
У расправи је учествовала одборница Јована Кодић. 
 
Скупштини се обратила и директорица ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка Слаћана Тепавац. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“, уз 5  гласова „уздржан“ донијела  

 
З А К Љ У Ч А К 

 
Усваја се Информација о пословању ЈУ „Дом здравља Градишка“ Градишка за 
период јануар – јуни 2024. године 
 

АД-3.2. 
 

Информација о пословању ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за период јануар – 
јуни 2024. године 
 
Сједници је присуствовао директор ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка Свјетлана 
Ковачевић. 
 
У расправи су учествовали одборници Горан Бјелић и Бранислав Мракић. 
 
Скупштини се обратила директор ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка Свјетлана Ковачевић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Скупштина је са 17 гласова „за“, без гласова „против“, уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

Усваја се Информација о пословању ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за период 
јануар – јуни 2024. године. 
 
 

АД-3.3. 
 

Информација о пословању ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка за период јануар 
– јуни 2024. године 
 
Сједници је присуствовао директор ЈУ „Центар за социјални рад“ Стана Балабан. 
 
Скупштина је без расправе са 17 гласова „за“, без гласова „против“, уз 4  гласа „уздржан“ 
донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Усваја се Информација о пословању ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка за 
период јануар – јуни 2024. године 

 
АД –4 

 
Приједлог Одлука о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп 

пољопривредног земљишта у својини Републике Српске. 
 
Потпредсједник Комисије за статутарна питања и прописе Предраг Љубичић изнио је 
мишљење Комисије за статутарна питања и прописе у вези Приједлога Одлука о избору 
најповољнијих понуђача и додјели у закуп пољопривредног земљишта у својини 
Републике Српске.  Комисија за статутарна питања и прописе Скупштине града Градишка 
на сједници одржаној 17.9.2024. године разматрала је Приједлог Одлука о избору 
најповољнијих понуђача и додјели у закуп пољопривредног земљишта у својини 
Републике Српске те је је једногласно усвојила мишљење да се предметни акт може  
упутити Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
Бранко Стојнић начелник Одјељења за пољопривреду и рурални развој дао је уводно 
образложење. 
 
У расправи су учествовали одборници Горан Бјелић и Бранислав Мракић. 
 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова „уздржан“ донијела  

 
О Д Л У К У 

 
о избору најповољнијих понуђача и додјели у закуп пољопривредног земљишта у 

својини Републике Српске. 
 

(Одлука  ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

Након усвајања одлуке дана је пауза. 
Скупштина је наставила са радом у 13,00 часова. 
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АД –5 
 
Приједлог Одлуке о усвајању просторног плана града Градишка 2021 – 2041. године 
 
 

Презентацију Просторног плана града Градишка за период 2021 – 2041. Градишка 
извршио је представник привредног друштва „Урбис центар“ д.о.о. Бања Лука г. Бранислав 
Бијелић. 
 
За расправу није било пријевљених. 

  
Скупштина је без расправе са 20 гласова „за“, без гласова „против“, уз 4  гласа „уздржан“ 
донијела 

 

О Д Л У К У 
 

о усвајању просторног плана града Градишка 2021 – 2041. године 
 

(Одлука  ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД –6 
 

Приједлог Одлуке о измјени одлуке о оснивању слободне зоне Градишка 
 

Дарко Врховац начелник Одјељења за развој и међународне пројекте дао је уводно 
образложење. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
Скупштина је без расправе са 20 гласова „за“, без гласова „против“, уз 4  гласа „уздржан“ 
донијела 
 

О Д Л У К У  
о измјени одлуке о оснивању слободне зоне Градишка 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“) 

 
АД –7 

 
Приједлог Одлуке о давању Овлаштења 

 
Иван Раденовић начелник Одјељења  за привреду и друштвене дјелатности дао је уводно 
образложење. 
 
У расправи је учествовао одборник Горан Бјелић. 
 
Завршну ријеч дала је замјеница градоначелника Драгана Илић. 
 
Скупштина је без расправе са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У  
о давању овлаштења 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“) 

 
 



Извод из записника са 37. редовне сједнице СГ Градишка одржане 19.09.2024. године. 
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АД –8 
 

Информација о реализацији аката са 36. редовне сједнице Скупштине града 
Градишка. 
 
Скупштина је без расправе са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 5 гласова 
„уздржан“ донијела 
 

 
З А К Љ У Ч А К 

 

Усваја се  Информација о реализацији аката са 36. редовне сједнице  
Скупштине града Градишка. 

 
 

АД – 9 
 

Одборничка питања: 
 
Предсједник Скупштине г. Миленко Павловић је упознао одборнике да имају могућност да 
и  на овој сједници иако је посљедња сједница у овом сазиву поставе одборничка питања, 
а да ће им се одговор и доставити путем електорнске поште 
 
Одборници  који су поставили питања на прошлој сједници нису коментарисали одговоре 
на постављена питања. 
 
Одборница Јована Кодић  поставила је сљедеће питање: 
 

1. „Да ли је издата грађевинска дозвола за изградњу пјешачке стазе у Врбашкој, ако 
није када ће бити ?“ 

 
 
Сједница је завршена у 13:44 часова. 
 
 

 
 

       в.д. СЕКРЕТАРА                                 ПРЕДСЈЕДНИК 
    СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                            СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
      Миомир Дракулић                                                                       Миленко Павловић 


